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Requirements: 

 
—  Languages of the solutions. (For Practical and also for Observational rounds). 
No text in any language is permitted to use in solutions. All the solution must be 
written using only drawing pictures, plotting graph, writing formulae, numerical values 

and standard international astronomy symbols (like  ♂, ,  UMa, M31, 5m). 
Numerical values must be written using standard symbols but not symbols of National 
alphabet. Jury of the Practical round will not take into account any text in any 
language in solution. 

For example, the names of constellations, written in English, Russian or any 
other language will be not taken into account (should be only UMa, Ori, etc.). 
 
 
 
 
 
 
 

Требования: 

 
—  Языки написания решений задач. (На практическом и наблюдательном 
турах). Тексты в решениях не допускаются (ни на каком языке). Все решения 
должны содержать только рисунки, графики, формулы, численные значения и 
стандартные международные астрономические символы (такие как  ♂, , 

 UMa, M31, 5m). Цифры должны быть написаны стандартными символами (не 
символами национального алфавита). Жюри практического тура не будет 
учитывать какие-либо тексты (на любом языке) в решении. 

Например, не учитываются названия созвездий, написанные на 
английском, русском или ином языке (должно быть только UMa, Ori и т.д.). 
 
 
 


